
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a verejného poriadku Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

konaného dňa 11.04.2024 

 

v zasadacej miestnosti Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka na 8. poschodí  

č. dverí 816 

 

Prítomní: Ing. Lenka Milincká, Gréta Gregorová, Ing. arch. Elena Pätoprstá, Mgr. Natália 

Podhorná, Juraj Valocsay, RNDr. Andrej Machlica, PhD., Mgr. Mária Riganová 

Ospravedlnený: Mgr. Ján Kaľavský 

Neprítomní:  

Hostia: Erika Benkovičová 

Trvanie: od 17:00 do 18:20 

PROGRAM: 

1. Schválenie programu rokovania komisie 

2. Voľba nového podpredsedu komisie ŽPaVP 

3. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka podľa VZN č. 11/2023 

(p. Benkovičová) 

4. Návrh Zásad odmeňovania poslancov miestneho zastupiteľstva a členov komisií – 

neposlancov v mestskej časti Bratislava-Petržalka (p. Neuschlová) 

5. Rôzne (požiadavky z predchádzajúcej komisie + iné) 

 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku začala zasadnutie, predsedníčka Ing. Lenka 

Milincká privítala členov komisie a potvrdila, že komisia je uznášaniaschopná. 

Predsedníčka komisie vzhľadom na vzdanie sa funkcie poslanca p. Jakuba Kuruca navrhla 

zaradiť do programu hneď na začiatku hlasovanie za nového podpredsedu komisie. 

 

 

 



BOD 1 – Schválenie programu rokovania komisie 

Predsedníčka Lenka Milincká predstavila členom komisie jednotlivé body programu a spýtala 

sa členov komisie, či súhlasia s bodmi programu. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

BOD 2 – Voľba nového podpredsedu komisie ŽPaVP 

Pani Lenka Milincká informovala, že pán Jakub Kuruc sa vzdal funkcie poslanca a preto sa 

uvoľnilo miesto podpredsedu komisie ŽPaVP. 

Predsedníčka komisie navrhla, že novým podpredsedom by mohol byť pán Juraj Valocsay. 

Prebehlo hlasovanie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Pán Juraj Valocsay bol zvolený za nového podpredsedu komisie ŽPaVP. 

 

BOD 3 – Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka podľa VZN č. 

11/2023 

Pani Erika Benkovičová predstavila členom komisie materiál ohľadom Návrhu na poskytnutie 

dotácií z rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka podľa VZN č. 11/2023. Zároveň poďakovala členom 

komisie za elektronické hodnotenie dotácií. 

 

Elektronicky cez systém EGRANT hodnotili: Milincká, Machlica, Riganová, Valocsay, 

Kuruc, Podhorná, Pätoprstá 

 

Nehodnotili: Gregorová, Kaľavský 

 

VZN č. 11/2023 v Štatúte pre poskytnutie dotácie na projekt: 

2) Každá žiadosť sa bodovo ohodnotí podľa hodnotiacich kritérií. Pri elektronickom hodnotení  

sa uplatňuje subjektívne hodnotenie hodnotiteľov, pričom pre výsledné hodnotenie sa použije  

získaný počet bodov u všetkých hodnotiteľov. 



(3) Výška dotácie, ktorá bude na základe výsledkov získaného bodového hodnotenia navrhnutá  

na schválenie, sa vypočíta nasledovne: 

 

VZOREC: 

 

  Získaný počet bodov 

                                                                       x Žiadaná suma 

Maximálny počet bodov v danej kategórii 

 

(4)   Žiadateľ, ktorý získa menej ako 60% z možného počtu bodov, nebude podporený dotáciou. 

 

Žiadateľ 

Žiadaná     

dotácia                    

v € 

Názov projektu Oblasť 
Hodnotenie 

v bodoch 

Schválená 

dotácia               

v € 

Brána do 

Narnie 
3 900,-€ 

Aktívny areál CZŠ 

Narnia pre Petržalku 

Životné 

prostredie 
182 1 599,-€ 

Spolok 

ochrancov 

vody 

Octopus 

3 100,-€ 
ekologický pohon 

záchranárskeho člna 

Životné 

prostredie 
124 -  

OZ 

Presadíme 
4 100,-€ Petržalský kruh života 

Životné 

prostredie 
118 -  

 

Prebehla diskusia. 

 

Členovia komisie sa zhodli, že v oblasti životného prostredia bolo málo žiadostí o dotáciu a je 

to škoda. 

 

Pán Machlica mal výhrady k dotácii, ktorá získala najvyšší počet bodov z dôvodu, že sa jedná 

o súkromnú školu, ktorá má dostatok vlastných financií. Zároveň v podkladoch neboli riadne 

rozpísané niektoré položky, na ktoré požadujú dotáciu (napr. herný prvok bez určenia o čo sa 

jedná). 

 

Pani Milincká doplnila, že škola má verejný areál, ktorý môžu využívať aj iní obyvatelia, nie 

len návštevníci školy. Rovnako súhlasí s tým, že ide o súkromnú školu a MČ by im nemusela 

poskytovať dotácie, nakoľko majú vysoké školné. 

 

Členovia komisie sa pýtali, kam pôjdu vyčlenené peniaze ak dotácia nebude schválená. Pani 

Benkovičová vysvetlila, že návrh bol, aby sa presunuli ďalej na dotácie, ktoré schvaľuje priamo 

p. starosta. Ďalej vysvetlila, že žiadatelia musia mať zostavený rozpočet, ktorý si síce môžu 

upraviť, ale mali by dodržiavať pôvodnú žiadosť. 

 

 

 

 



Uznesenie č. 03/2024: 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

o d p o r ú č a 

 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

s c h v á l i ť 

 

návrhy dotácií pre žiadateľov uvedených v tabuľke. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za: 6 

Proti: 1 

Zdržal sa: 0 

 

BOD 4 – Návrh Zásad odmeňovania poslancov miestneho zastupiteľstva a členov komisií 

– neposlancov v mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Pani Alžbeta Neuschlová sa ospravedlnila, že sa nemôže zúčastniť komisie a informovať o 

Návrhu Zásad odmeňovania poslancov miestneho zastupiteľstva a členov komisií – neposlancov 

v mestskej časti Bratislava-Petržalka. Podklady poslala členom komisie dopredu mailom. 

Materiál následne predstavil pán Juraj Valocsay, nakoľko bol prítomný pri jeho samotnom 

vytváraní. 

 

Prebehla diskusia. 

Pán Valocsay doplnil, že nie je spokojný s tým, ako sú nastavené odmeny napr. pre predsedov 

komisií. Navrhol by zmenu tak, aby sa odmeny vyrovnali a keď sa poslanci nebudú zúčastňovať 

jednotlivých zasadnutí zastupiteľstva alebo komisií, tak sa im odmeny budú krátiť. 

Pán Valocsay predložil na komisii pozmeňovací návrh k Čl. VI bod 2, ktorý po novom znie: 

„Mesačná paušálna odmena poslancov sa vypočíta z priemernej mzdy v národnom hospodárstve 

za predchádzajúci rok, podľa údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky (ďalej ako „ŠÚ 

SR“). 

Funkcia:    Odmena poslanca za výkon funkcie: 

Poslanec    29 % priemernej mzdy 

Člen miestnej rady   33 % priemernej mzdy 

Predseda komisie   33 % priemernej mzdy“ 

 

 



Hlasovanie za pozmeňovací návrh: 

Prítomných: 7 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 1 

 

Uznesenie č. 04/2024: 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

o d p o r ú č a 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

s c h v á l i ť 

 

Návrh Zásad odmeňovania poslancov miestneho zastupiteľstva a členov komisií – neposlancov 

v mestskej časti Bratislava-Petržalka po zapracovaní pozmeňovacieho návrhu p. Valocsaya. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 1 

 

BOD 5 – Rôzne (požiadavky z predchádzajúcej komisie + iné) 

 

Pani Milincká informovala o požiadavkách z predchádzajúceho zasadnutia komisie a prečítala 

odpovede od miestneho úradu. 

 

Členovia komisie požadujú aktualizovať zoznam registrovaných psov na web stránke MČ 

Petržalka. 

 

Pani Pätoprstá navrhla, že by jeden zamestnanec z OŽPaÚR mohol mať na starosti požiadavky 

ohľadom komunitných záhrad a tejto téme sa aktívne venovať (napr. zamestnanec, ktorý rieši 

predzáhradky, samozrejme ak by bol ochotný). 

 

Pán Valocsay požiadal o informáciu ohľadom novej koncepcie výbehov pre psov – v akom je 

stave. Zároveň požiadal, či by bolo možné navoziť a doplniť do výbehu na Holíčskej zeminu, 

nakoľko je priestor v zlom stave. 

 

 

 



Pani Pätoprstá poslala emailom požiadavky: 

1. Informácia odboru ŽP k orezom stromov a výrubom v Petržalke: 

- odstraňovaniu pňov po výruboch a náhrada stromov v danej lokalite výrubu 

- informovanie správcov domov o výruboch a zdravotnom stave stromov, napr. na strom 

umiestniť tabuľu/plagát, prípadne umiestniť na bránu bytových domov, nakoľko eviduje 

niekoľko požiadaviek od obyvateľov, že nevedia o čo sa jedná a nemajú informácie 

2. Plnenie  PHSR k biodiverzite: 

- zachovávanie orezaných stromov z dôvodu ochrany vtákov a biodiverzity, rovnako 

vysvetlenie napr. plagátom a pod. ako v bode 1. 

- výsadba lúčnych zmesí 

3. Pripravenosť na biologické postreky proti komárom: spolupráca s BSK a hl. mestom 

– zodpovedané priamo na komisii tajomníčkou komisie. 

 

Pani Milincká eviduje niekoľko podnetov od obyvateľov Slnečníc ohľadom psov. Zaujímajú ich 

podmienky osadenia tabúľ alebo nástrekov (zákaz voľného pohybu psov). Pani Milincká ešte 

prezistí, kde konkrétne a čo by obyvatelia požadovali. 

 

Pán Machlica požiadal o informáciu, aké kompetencie má MČ pri riešení envirozáťaží, hlavne 

ohľadom aktualizácie ich súčasného stavu, čo sa s nimi ďalej robí a pod. 

 

Členovia komisie požiadali o účasť vedúcej OŽPaÚR pani Kamhiyehovej na ďalšom zasadnutí 

komisie v júni. 

 

Členovia komisie žiadajú osloviť spoločnosť OLO a.s. ohľadom 5 najproblémovejších lokalít 

v Petržalke, kde je problém s vývozom odpadu z kontajnerových stojísk (hlavne kvôli zle 

zaparkovaným autám a pod.). 

 

Na záver poďakovala predsedníčka komisie Ing. Lenka Milincká všetkým členom komisie a 

hosťom za účasť. 

 

 

 

 

Ing. Lenka Milincká 

predsedníčka komisie, v.r. 

Zapísané dňa 11.04.2024 

Zapísala: Bc. Zuzana Brzová 


